
Protokół Nr XXVI/12

XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 23 lipca 2012.

Obrady XXVI nadzwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 
Zbigniew Rybicki. W posiedzeniu uczestniczyli Radni obecni wg listy obecności stanowiącej 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy z między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2012r.

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2012-2026.

12. Wolne wnioski.

13. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 14, więc Rada jest 

władna do podejmowania uchwał.



Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku obrad są 
uwagi.

p. H. Stoduś: proszę o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 10 uchwały w sprawie 
przystąpienia do realizacji zadania: Opracowanie dokumentacji przebudowy mostu drogowego przez 
rzekę Wisłę w Tczewie”

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad.

Radni w glosowaniu jawnym przyjęli proponowane zmiany do porządku obrad. 

Za: 14 głosów

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy'.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy z między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowdedzi na interpelacje i zapytania.

10. Podjęcie uchwały' w sprawie przystąpienia do realizacji zadania: Opracowanie 
dokumentacji przebudowy mostu drogowego przez rzekę Wisłę w Tczewde”

11. Podjęcie uchwały' w sprawne zmian budżetu gminy na 2012r.

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wdełoletniej prognozy 
finansowej na lata 2012-2026.



13. Wolne wnioski.

14. Zamknięcie posiedzenia.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie porządek obrad z wprowadzonymi zmianami.

Ad. 5. Następnie Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez uwag protokół z poprzedniej sesji.

Za: 14 głosów

Ad. 6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

p. Z. Rybicki: szanowni Państwo moje informacje przedstawię na sesji sierpniowej.

Ad. 7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

p. Wójt: dwa tygodnie temu odbyło się w Szymankowie spotkanie odnośnie uroczystości 
wrześniowych. W Tczewie będzie Pan Prezydent RP, myślę, że również Pan Minister Nowak 
powinien się pojawić. W spotkaniu tym uczestniczył Pan Szwedowski Piotr -  Sekretarz Miasta i 
Gminy Malbork, zaproponował, że porozmawia ze Starosta, aby Powiat również dołożył coś od 
siebie na organizacje tej uroczystości. Starostwo w konsekwencji pokryje koszt zaproszeń tj. 2 tys. zł.. 
Jutro o 10 mamy spotkanie z przedstawicielami kolei, będziemy rozmawiać na temat dworca oraz 
dojścia do niego w Lisewie Malborskim. Odbyło się również spotkanie odnośnie Szymankowa a 
jaśniej ulicy Bohaterów Września. Jest deklaracja z ich strony, że teraz dziury zostaną zaklejone a po 
zakończeniu inwestycji droga zostanie naprawiona.

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych.

p. Z. Mazurkiewicz: sprawa dachu w naszej wsi w świetlicy, miało to być zrobione, nadal cisza. To 
samo w kwestii ocieplenia kotłowni, to jest prowizoryczny budynek, piec tam zamarza.

p. A. Stachowiak: nad kotłownią przecieka dach, w ramach projektu nie ma przewidzianego remontu 
tego dachu, myślę, że teraz powinniśmy go zabezpieczyć a potem wykonawca zrobi to tak jak należy. 
Jeżeli chodzi o części wspólne to wejścia i schodów nie ma. Tam tylko ten jeden pokój i korytarz jest 
w służebności. Musimy się poważnie zastanowić jak to zrobić, aby nam tego nie odjęli z projektu.



p. T. Korzeniowski: na jakim etapie jest doposażenie placu zabaw' w Dąbrowie? Tam brakuje paru 
atrakcj i

p. A. Stachowiak: nic nie wiem na ten temat, proszę zapytam Pani Poznańskiej.

p. Z. Mazurkiewicz: czy znalazłyby się pieniądze na jakąś bejce, sami trochę odświeżymy tę 
świetlicę.

p. Wójt: myślę, że nie będzie z tym w ogóle problemu, proszę zgłosić się do Pani Poznańskiej.

p. W. Nacel: chciałbym zgłosić kilka mvag odnośnie ulicy Bohaterów' Września:

- nadal nie ma znaku ostrzegawczego na ulicy,

- ostatnie ulewy pokazały niedrożności kanalizacji burzowej na całej ulicy przed dworcem. Prosiłbym 
udrożnić kanalizacje burzową na tej ulicy oraz rów od poczty przy całej ulicy aż do szkoły. Zdaję 
sobie spraw ę, że jest to poważne zadanie, ale kanalizacja burzow a musi zostać zrobiona teraz, z 
odkryciem rowu można trochę się wstrzymać.

p. Wójt: jeżeli chodzi o znak to oczywiście powiem pracownikow i, żeby się tym zajął, nie wiem, 
dlaczego jeszcze nie zostało to zrobione. Jeżeli chodzi o kanalizacje burzowa to jest to drogi temat, tak 
naprawdę w tej chwili nie ma miejsca gdzie kanalizacja dawałaby rade i nie występują zalania. 
Zobaczymy, co tam się dzieje i pomyślimy jak można ten problem rozwiązać. Jeżeli chodzi o rów to 
mieszkańcy sami sobie je zasypali a teraz są problemy.

p. W. Nacel: Panie Wójcie my nie mówimy teraz o Lichnowach gdzie zasypywano rowy tylko o 
Szymankowie.

p. Wójt: zgadzam się, że jest to uciążliwy problem, przekażę pracownikowi, aby się tym zajął. Pan 
Niewczas umówi się z Panem Rukatem i podjadą do Szymankowa zobaczyć, co można zrobić 
odnośnie kanalizacji burzowej.

p. D. Wereszko: część tej kanalizacji była robiona jakiś czas temu i tam woda schodzi, bardzo pow oli, 
ale schodzi także pewnie jest to zamulone. Chciałbym jeszcze poruszyć temat parkingu przy szkole, 
tam jeden z wjazdów jest za nisko, w'oda spływa i na parkingu robi się jezioro.



p. Wójt: ten parking był robiony razem z salą gimnastyczną?

p. W. Nacel: zgadza się, tam występuje dużo usterek na zewnątrz, w ramach napraw pogwarancyjnych 
powinno zostać to zrobione.

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych były udzielane na bieżąco.

Pan Zbigniew Rybicki Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy udzielił głosu Pani Zofii Mazurkiewicz 
Przewodniczącej Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy, która przedstawił, iż 
na ostatnich obradach Komisji wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytonie.

Radny Gminy Lichnowy pan Roman Szafran opuścił posiedzenie Sesji rady Gminy Lichnowy.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania: Opracowanie 
dokumentacji przebudowy mostu drogowego przez rzekę Wisłę w Tczewie”

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XXV1/194/12 Rady Gminy Lichnowy w sprawie 
przystąpienia do realizacji zadania: Opracowanie dokumentacji przebudowy mostu drogowego przez 
rzekę Wisłę w Tczewie”. Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 11. Podjęcie uchw ały w sprawie zmian budżetu gminy na 2012r.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XXV1/195/12 Rady Gminy Lichnowy w sprawie zmian 
budżetu gminy na 2012r. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchw ałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2012-2026.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XXVI/196/12 Rady Gminy Lichnowy zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-2026.. Uchwała stanowi załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 13. Wolne w nioski.



Brak.

Ad. 14. Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 
posiedzenie XXVI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 23 lipca 2012r.

Protokołowała:

Sandra Choszcz

Przewodniczący 

Rady Gminy:

Zbigniew Rybicki


